
 

ACTA APROVADA 
 

Data: 22/03/2013 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA DE LA 
FACULTAT D’ÒPTICA I OPTOMETRIA DE TERRASSA 
 
Dia: 6 de març de 2013 
Hora: 11 hores 
Lloc: Sala de reunions1 TR8 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l'acta anterior. 
2. Informe de direcció. 
3. Aprovació de la Normativa TFG.  
4. Aprovació de diversos procediments acadèmics. 
5. Temes sobrevinguts.  
6. Precs i preguntes. 

 
Assistents: 
 
José Luís Álvarez   Vicedegà d’Estudis 
Ester Guaus    Degana 
Núria Lupón    Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Joan Antoni Martínez   Representant de la C. Permanent 
MªTeresa Morera   Representant del Departament Projectes Enginyeria 
Margarita Morillo   Representant Departament  d’Enginyeria Quimica 
Miquel Ralló Representant del Departament de Matemàtica 

Aplicada III 
Núria Tomàs    Representant de la C. Permanent 
Joan Torrent    Secretari Acadèmic 
Aurora Torrents   Vicedegana de Política Acadèmica i Qualitat 
Núria Vila    Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
 
S’excusen: 
 
Mireia Pacheco   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Carla Fàbregas   Representant de l’Estudiantat 
Miriam Pérez    Representant de l’Estudiantat 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
1. S’aprova l’acta de la sessió ordinària del dia 28-11-2012.  

 
2. La Degana informa que l’alcalde de Terrassa visitarà la FOOT el dimecres dia 13 de 

març. També comunica que properament hi haurà una nova reunió de la CAA, tot just 
després de Setmana Santa, per discutir l’encàrrec acadèmic. La Vicedegana de 
Política Acadèmica i Qualitat, Aurora Torrents, informa sobre els resultats de l’AVACU 
del mes de febrer: indica que han acabat la diplomatura 3 alumnes presencials, 10 
semipresencials, i que també han acabat 4 alumnes de màster.  
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3. També indica que no hi ha hagut cap bacarrà i que queden 2 alumnes de diplomatura 
presencial i 11 de semipresencial que poden acabar el juny, i que queden 6 alumnes 
més de semipresencial que encara no s’han matriculat d’alguna assignatura, i per tant 
no poden acabar. La Vicedegana de Política Acadèmica i Qualitat també comenta la 
matrícula del QP, indicant que hi ha hagut assignatures, com Anatomia, Òptica 
Geomètrica i Química, modalitat SP, amb grups nombrosos de pràctiques (>20 
alumnes), i altres assignatures amb grups d’uns 20 alumnes. De moment, i parlant del 
tema amb els Departaments implicats, no s’ha desdoblat cap d’aquests grups. 
 

4. La Vicedegana de Política Acadèmica presenta una nova versió de la Normativa TFG 
(Annex 1), i comenta els canvis respecte a la versió anterior. Després de la 
presentació s’obre un torn de paraules. El Miquel ralló comenta que no li agrada que 
el TFG comenci tan aviat (inscripció, etc) i que en realitat el TFG sols ha de durar un 
quadrimestre, i recomana a l’Equip Directiu que vetlli per tal que així sigui. També 
proposa eliminar allò que siguin recomanacions del text de la normativa (en concret 
en el punt 2). Tampoc veu clar que un professor pugui dirigir un màxim de 8 TFG dins 
un any acadèmic, i tampoc veu clar el redactat del paràgraf que ve a continuació i que 
diu “a efectes de còmput de la càrrega docent ....”. La Núria Lupón diu que les 
recomanacions ja li estan bé, i que el TFG ha de ser seriós, i que si son 24 crèdits 
doncs que s’ha de treballar la idea de que son 24 crèdits i no menys. S’aprova la 
normativa en la versió enviada a la CAA, amb un sol canvi en el redactat del punt 4, 
en vermell en la versió presentada, que diu “El/la director/a del TFG haurà de reunir-
se amb l’estudiant/a per fer el seguiment de la feina feta amb una periodicitat 
quinzenal com a mínim.”, i que ha de dir “La direcció d’un TFG implica l’elaboració 
d’un calendari amb una planificació pactada amb l’estudiant per fer el seguiment de la 
feina feta.” També s’indica que es deixa per més endavant una anàlisi més profunda 
dels punts discutits, en funció del que es vegi en l’aplicació d’aquesta normativa i els 
problemes que pugui presentar. 
 

5. La Vicedegana de Política Acadèmica presenta diversos procediments acadèmics 
(Annex 2): “Assignació de professors/es per preparar i corregir els exàmens dels 
estudiants de plans d’estudis en extinció i de la prova de conjunt per 
l’homologació de títols” i “Assignació extraordinària de treballs finals de grau 
(TFG) als Departaments que imparteixen docència a la FOOT”. S’aproven els dos 
procediments, dels que es farà un seguiment de la seva efectivitat.  

 
6.  La Degana presenta com a tema sobrevingut l’avaluació del professorat, inclòs en 

l’annex 3a, i proposa com a model d’avaluació el que s’indica a l’annex 3b, per a tots 
els professors a avaluar. La Comissió hi està d’acord. La Degana també presenta una 
petició dels estudiants en la que demanen que no es faci pública la qualificació en un 
llistat amb noms i DNI a la vegada, i recomana que per tal que siguin més 
confidencials que es posi sols el DNI, i que fins i tot es podrien individualitzar si el 
sistema ho permetés.  

 
7. La Núria Tomàs exposa que mostra el seu desacord amb el procediment seguit per 

comunicar una modificació a una decisió de la CAA referent al calendari acadèmic 
(retardar en dos dies l’inici del QP). La Degana justifica que ha estat una decisió 
moguda per qüestions administratives, i no arbitrària, i que accepta que el 
procediment per comunicar-ho no ha estat el més correcte i demana disculpes. 
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8.  La Margarita Morillo pregunta si hi ha programació d’exàmens parcials, i se li respon 
que no, i que els solapaments es resolen particularment. El Joan Antoni Martínez 
pregunta sobre les optatives de màster, sobre el que es va acordar en la darrera 
reunió, i la Vicedegana de Política Acadèmica respon que s’ha fet el pas d’enviar als 
professors implicats el que s’havia decidit, i que alguns han respost. 

 
 
 
S’aixeca la sessió a les 13h 50m. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Joan Torrent Vist-i-plau: Ester Guaus 
Secretari Acadèmic           Degana  
        
     
Terrassa, 6 de març de 2013 
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